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Zápisnica 
 

zo zasadnutia komisie finančnej 

Mestského zastupiteľstva 

 

zo dňa 16.02.2022 online prostredníctvom programu ZOOM 

 

Program: 

 

1. Zmena rozpočtu a programového rozpočtu mesta na rok 2022 rozpočtovým opatrením 

2. Návrh na odmenu hlavnej kontrolórky mesta za rok 2021 

3. Návrh na schválenie členstva mesta v združeniach 

4. Informácia o prebiehajúcich projektoch v meste 

5. Rôzne 

 

 

Rokovanie 

Začiatok rokovania: 17:00 hod. 

Komisia  rokovala on-line dňa 16.02.2022 z dôvodu prípravy podkladov na konanie riadneho 

zasadnutia MsZ dňa 24.02.2022.  Rokovanie viedla Ing. Veronika Verešová – predseda 

komisie. 

 
Otvorenie zasadnutia 

Predseda komisie Ing. Veronika Verešová  privítala členov komisie.  

 

 

 

Bod č. 1 –  Zmena rozpočtu a programového rozpočtu mesta na rok 2022 rozpočtovým 

opatrením 

V zmysle § 14 Zmeny rozpočtu a rozpočtové opatrenia Zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov je 

Mestskému zastupiteľstvu predložená zmena rozpočtu a programového rozpočtu na rok 2022 

Mesta Rajecké Teplice rozpočtovým opatrením č. 1/2022. 

Rozpočet mesta Rajecké Teplice je upravený o nevyčerpané finančné prostriedky z roku 

2021. Ďalej je rozpočet navýšený v kapitálových výdavkoch – Elektroinštalácia v Základnej 

škole. 

 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. 

  

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal 

sa 

Komisia odporúča/neodporúča prijať 

navrhované Uznesenie 

Ing. Verešová, p. Majerčík, Ing. 

Bielik, Ing. Rostášová 
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Bod č. 2 - Návrh na odmenu hlavnej kontrolórky mesta za rok 2021 

 

V súlade s ustanovením § 18c ods. 5 zákona SNR 369/1990 Zb.  o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov môže obecné zastupiteľstvo hlavnému kontrolórovi schváliť mesačnú 

odmenu až do výšky 30 % z jeho mesačného platu. Na základe údajov a informácií 

uvedených v správe o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta za rok 2021, ktorú hlavná 

kontrolórka predložila na zasadnutí MsZ v decembri 2021 je preukázateľné, že hlavná 

kontrolórka mesta splnila všetky úlohy a povinnosti určené v plánoch kontrolnej činnosti 

a vykonala aj činnosti navyše oproti schváleným plánom. 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom 

Prebehla diskusia. 

 

Hlasovanie za názor komisie: 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal 

sa 

Komisia odporúča/neodporúča prijať 

navrhované Uznesenie 

Ing. Verešová, p. Majerčík, Ing. 

Bielik, Ing. Rostášová 

  

 

 

Bod č. 3 – Návrh na schválenie členstva mesta v združeniach. 

Na základe zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

je povinné schváliť mestským zastupiteľstvom združovanie finančných  prostriedkov 

v združeniach. 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. 

Prebehla diskusia, v ktorej poskytol informácie ohľadom MASKY p.Bielik. 

 

 

Hlasovanie za názor komisie: 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal 

sa 

Komisia odporúča/neodporúča prijať 

navrhované Uznesenie 

Ing. Verešová, p. Majerčík, Ing. 

Bielik, Ing. Rostášová 
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Bod 4 – Informácia o prebiehajúcich projektoch v meste Rajecké Teplice 

 

Komisia sa oboznámila s prebiehajúcimi projektmi v meste Rajecké Teplice. 

 

1.Zariadenie pre seniorov Harmónia Rajecké Teplice 

2.Výzva MAS Rajecká dolina IROP-CLLD-X347-512-002 

3. Havarijná situácia elektroinštalácie v Základnej škole Rajecké Teplice 

 

Prebehla diskusia ohľadom Zariadenia pre seniorov Harmónia Rajecké Teplice. Bol prizvaný 

na tento bod p. prednosta a má zistiť termín dokončenia  Harmónie, aby nebolo ohrozené 

čerpanie finančných prostriedkov. 

 

 

Hlasovanie za názor komisie: 

 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal 

sa 

Komisia odporúča/neodporúča prijať 

navrhované Uznesenie 

Ing. Verešová, p. Majerčík, Ing. 

Bielik, Ing. Rostášová 

  

 

 

Bod 5 - Rôzne 

 

Rôzne 

A/ V diskusii bodu rôzne vystúpil p. Cabadaj vo veci žiadosti zámeny pozemku pred 

Penziónom Relish, ktorá bola prejednaná na uplynulom zastupiteľstve. Zúčastneným vysvetlil 

problematiku so vznikom situácie potreby navrhovanej výmeny pozemku.  

Komisia bola informovaná o tom, že p. Cabadaj bol aj na stavebnej komisii, kde vysvetlil celú 

situáciu. 

Komisia navrhuje zaradiť tento bod do mestského zastupiteľstva, aj za prítomnosti 

p.Cabadaja, ktorý by vysvetlil celú situáciu. Členovia komisie majú k tejto problematike aj 

otázky na vedenie samosprávy, preto o tomto bode nehlasovali. 

 

 

B/ Ing. Bielik, v súvislosti s realizovaním prenájmu námestia, predložil na rokovanie komisie 

podrobnú analýzu platných VZN súvisiacich s určovaním výšky prenájmu verejného 

priestranstva, dane  za využívanie priestranstva a ustanovení trhového poriadku platných 

v meste Rajecké Teplice. Zistil nesúlad medzi jednotlivými VZN, ktoré riešia predmetnú 

problematiku, ako aj so zverejnenými sadzbami za prenájom verejných priestorov, ktoré sú 

uvedené na webovej stránke mesta, ako informáciami pre záujemcov o prenájom. Rovnako 

uviedol, že nesúhlasí s výškou sadzby za prenájom vo výške, ktorá je poskytovaná firme 

BELITA. 
Komisia sa oboznámila s vypracovanou analýzou, pozitívne hodnotila aktivitu člena finančnej 

komisie p.Bielika a odporúča zastupiteľstvu prijať a schváliť uznesenie, na základe ktorého 

by bola doplnená do Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta na 1. polrok 2022 

kontrola preverenia súladu platných VZN mesta Rajecké Teplice, ktoré riešia problematiku 

prenájmu verejného priestoru (námestia) a správnosť uplatňovania tarifov a dane za ich 

používanie. 
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C/  V. Verešová - žiada o zakúpenie ročnej licencie na ZOOM. Stojí 140,- EUR/rok. Je to 

potrebné pre online zasadnutia komisií aj do budúcna, nakoľko verzia zdarma je časovo 

limitovaná a obmedzuje tak priebeh zasadnutia. 

 

 
 

Záver 

Rokovanie ukončené: 18.45  hod. 

 

V Rajeckých Tepliciach 16.02.2022 

 

Zapísal: Janka Bohiníková 

                                                               ................................................................... 

                                                              Predseda komisie, Ing. Veronika Verešová 

 

                                                              .................................................................... 

                                                              Overovateľ zápisnice, Prof. Ing. Mária Rostášová PhD. 

 


